
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 9. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 936
Ministeren bedes redegøre for, hvordan det går med evalueringen af lov om ændring af
lov om klage- og erstatningsadgang inden for sundhedsvæsenet (Udvidelse af patienter-
statningsordningen, fredning af udbetalte erstatninger m.v.), og om ministeren vil være
villig til at forbedre loven til gavn for patienterne i forhold til gebyrer. Der henvises til den
tidligere rejste problematik, der beskrives i artiklen ”Så meget tjener staten på gebyr på
erstatninger til patienter fra nyheder.tv2.dk af 20. januar 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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